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Tárgy: EMMI reakció 

 

Az 1001 orvos hálapénz nélkül csoport szívből köszöni az állampolgárok támogatását.  

Csupán két nap alatt nyílt levelünket több mint 300 orvos írta alá, a csoportunk pedig hamarosan 

több mint 1001 orvost tömörít. 

Nyílt levelünk közzétételével, és a felelős döntéshozóknak feltett kérdéseinkkel a biztonságos 

betegellátást kívánjuk elérni. 

Úgy véljük, hogy egyet vallunk a magyar állampolgárokkal: tiszta és biztonságos egészségügyet 

szeretnénk, melynek megteremtéséért azonnal munkához kell látnia a szakértőknek. 

Mi azt tesszük, amihez értünk: gyógyítunk, valamint partnerként tudunk és kívánunk közreműködni a 

betegek, az egészségügyben dolgozók és minden polgár érdekeit szolgáló átalakításokban. 

Megkérdeztük a csoport tagjait arról, hogy Balog Zoltán miniszter Úr (EMMI) reakciója elfogadható 

válasz-e a kérdéseinkre. Mivel nem volt orvos, aki IGEN-nel válaszolt volna, ezért tisztelettel kérjük a 

Miniszter Urat, hogy a jelentős állampolgári támogatással rendelkező, és a biztonságos betegellátás 

szempontjából kiemelkedő fontossággal bíró kérdéseinkre egyértelmű, a betegek és orvosok számára 

is megnyugtató választ adjon. 

1. Meddig tűrik a hálapénz jelenlétét az egészségügyben? 

2. Mikor hívnak össze széleskörű szakértői kerekasztalt az egészségügy szereplőivel? 

3. Milyen konkrét intézkedéseket hoznak az egészségügyi dolgozók anyagi megbecsüléséért a 

2016-os év folyamán? 

 

Áldott Ünnepeket kívánunk mindenkinek. 

 

1001 orvos hálapénz nélkül csoport 

 

Magyarország, 2015. december 22. 


